
PVDF材料 浙江巨化 SBC 锂电级PVDF PVDF粘接剂 国产PVDF

产品名称 PVDF材料 浙江巨化 SBC 锂电级PVDF
PVDF粘接剂 国产PVDF

公司名称 江苏融裕新材料有限公司

价格 75.00/KG

规格参数 PVDF:喷涂
SBC:抗紫外线,耐低温,耐高
浙江巨化:家电部件,电子电器部件

公司地址 花桥镇绿地大道

联系电话 18706274458 18706274458

产品详情

商品属性

产地浙江

品名PVDF

是否进口否

厂家(产地)浙江巨化

牌号SBC

加工级别喷涂

特性级别抗紫外线,耐低温,耐高温,耐水解,阻燃级,热稳定性

用途级别家电部件,电子电器部件

销售方式品牌经销

品牌浙江巨化

类型标准料

产品规格25KG/包



产品名称：PVDF SBC型树脂执行标准：T/FSI 027-2019产品用途：PVDF SBC 型树脂是我公司生产的锂电
池级PVDF树脂，中文名称聚偏氟乙烯树脂，一种采用悬浮法制备的超高分子量的聚偏氟乙烯共聚物。分
子中含有极性官能团，可以改善活性物质、金属极片和聚合物之间的粘结性能，有效降低配方的使用量
。主要用于高容量、高倍率、高循环的动力电池产品。产品储运和注意事项产品应储存在清洁、干燥的
仓库内，以防杂质引入。本产品常温下无毒无害，但需注意加工温度避免超过350℃，以防分解产生有毒
气体。规格:25KG;400KG. Product Name: PVDF SBC resinProduct Standard: T / FSI 027-2019Product
Application: PVDF SBC resin is a lithium battery grade with super high molecular weight produced in the way of
suspension polymerization. The molecules contain polar functional groups, which can improve the adhesion between
active substances、metal plates and polymers, and effectively reduce the use of the formula. This grade is mainly used
in power batteries with high capacity、high rate and high cycle.Product storage and transportation and
precautionsThe product should be stored in a clean and dry warehouse to prevent impurities. This product is
nontoxic and harmless at room temperature, but the processing temperature shall not exceed 350 ℃ so as to prevent
toxic gas from decomposition.Specification:25KG;400KG.产品特性：
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